
 

Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 16. 3. 2010 
 
Přítomni: Prof. Vráblíková, Doc. Janoš, Mgr. Bogan, Ing. Brůna, Mgr. Marková, Ing. Neruda, Mgr. 

Novák, Ing. Richter, Ing. Rýznarová, Mgr. Vojtíšek 
Omluven:  Ing. Neruda 
 
 
Bod č. 1 Informace z kolegia rektorky: 
Návrh rozpočtu FŽP bude projednáván s vedením UJEP ve středu 17/3/2010 od 11:45 hod.  
 
K minulému zápisu: 
 
Bod č. 1 – budova „A“ v Kampusu  X objekt pro FF F1 a F2 (260 mil Kč se vším vybavením)  
Byl doručen opravený rozpočet – 269 mil. Kč bez DPH, tj. cca 320 mil Kč s DPH – holá stavba bez 
zařízení, spoluúčast UJEP je 15 % 
Indikátory: -     dodržení rozpočtových nákladů (rezervy v rozpočtu), 

- skutečné využití plánovaným počtem studentů, 
- přínos pro stanovený počet studentů jednotlivých fakult. 

Závěr: 
 - vedení FŽP preferuje adaptaci objektu pro FF, který je propracovanější, není v případě rizik takovou 
zátěží pro UJEP. Pro objektivní rozhodování chybí SWOT analýza pro oba projekty a jejich 
porovnání. 
 
Bod č. 2 Aktualizace propagačních materiálů FŽP 
Kolegium schválilo vydání podrobnější a reprezentativnější brožury o FŽP. Podklady byly předány k 
sestavení návrhu, který bude rozeslán členům kolegia. 
Z.: děkan   
 
Bod č. 3 Přípava Ph.D. studia 
Přijímací řízení bylo vyhlášeno, probíhá. Na webu jsou zveřejněny podmínky přijímacího řízení a 
témata disertačních prací. Informační leták byl rozeslán členům oborové rady a na příbuzná 
pracoviště, kde mohou být zájemci o doktorské studium. Leták byl vydán v tištěné podobě.  
 
Bod č. 4. Přijímací řízení do Bc. A Mgr. oborů 
K 17/3/2010 doručeno a zaregistrováno 388 přihlášek, tj. srovnatelný počet jako v loňském roce v tuto 
dobu. Přijímání přihlášek bylo prodlouženo do 31/3/2010, počítá se s vyhlášením druhého kola 
přijímacího řízení pro všechny obory, ale až po uzavření kola prvního. 
 
Bod č. 5 Zpráva o plnění závěrů evaluace FŽP 
Obsah zprávy byl rozeslán členům kolegia. 
Z.: děkan 
 
Bod č. 6 Výroční zprávy za rok 2009 
Návrh Výroční zprávy UJEP za rok 2009 je zveřejněn na webu. Bylo započato se zpracováním 
Výroční zprávy FŽP. Doplňující údaje dodal Ing. Brůna. 
Z.: děkan 
 
Různé: 
Děkan 

- výběr dovolených – předložen přehled – dbejte na výběr dovolených s ohledem na nenarušení 
výuky! 

- smlouva s PřF o užívání objektu „A“ – ke smlouvě nejsou zásadní připomínky, její platnost 
připadá v úvahu po rekonstrukci objektu „A“ v Kampusu.  

- noviny Spolchemie – článek o semináři ACH ŽP – umístit na web! 
- den otevřených dveří na Povodí Labe – pozvánky byly rozeslány a zveřejněny. 
- Navrženo vystoupení Ing. Zemana na FŽP v rámci předvolební kampaně – zamítnuto. 



 

Mgr. Bogan 
- požadavek na zahájení 13:30 pro příští kolegium – schváleno. 
- rozvrh – koordinace výuky tak, aby se max. přejezdů do Mostu zvládlo autem s cílem snížení 

časových ztrát! Požadavky předat Mgr. Boganovi v průběhu března.  
- Základem přípravy rozvrhu budou letošní počty studentů. 
- Nové PVP pro RK – zařadit jen odborné předměty! 
- Obsahy předmětů – úpravy jsou možné v rámci platné akreditované anotace a za přímé účasti 

garanta předmětu 
Ing. Brůna 

- Kontrola projektů – vzor z PF použít pro potřeby FŽP 
- Bude zpracován Dlouhodobý záměr UJEP 2011 – 2015 dle pokynů MŠMT – zhodnocení 

stavu, restrukturalizace a nové akce. Podklady byly poslány elektronicky. 
- Elektronické systémy – údržba a využití v rámci UJEP. 

Ing. Neruda – vzkaz: 
- RVŠ – zápis – reforma terciárního vzdělávání, 

  - mobility – uznávání předmětů a KB! 
  - financování VŠ. 
Prof. Vráblíková: 

- MMR – jednání o řešení projektu za r. 2009 na r. 2010. 
Ing.Rýznarová 

- laboratoře KS v předmětu ZACH – v turnusech poběží až do května 2010 pro vyšší počet 
studentů. 

Doc. Janoš: 
- dny vědy a umění – nahlášení akcí z kateder! 
- FRVŠ – vyhlášeny projekty – využít část týkající se nových pracovišť a laboratoří – podávání 

projektů – pro FŽP 2 místa – GEOLAB – obnova! 
- GAČR – 16/4/2010 termín podání projektů, elektronická podatelna – konzultant pro 

analytickou chemii. 
- OBD PRO – přístup jen pro čtení – kontrola věcných náležitostí. Pozor – skripta nejsou 

monografií! 
- p. Suchá je dlouhodobě nemocná, p. Petáková zastupuje, 
- projekt „Agrární valy“ – chybí impaktované publikace a realizační výstupy – efektivnost 

řešených grantů 
Mgr. Marková: 

- Wikipedie – nespolehlivý zdroj – omezit využívání informací v závěrečných pracích! 
- Změny sylabů předmětů Bezpečnost práce a EMS I a II v rámci výše uvedených pravidel 

zajistí Ing. Novotný. 
- Den Země dne 22/4/2010 – úklid Pekelského potoka – propagace akce. 
- Prof. Fiala – úvazek, projednat zapojení ve výuce RK. 
- Výstava – informace o starých mapách – podpora FŽP. 
- Dotaz na tzv „M“ („emka“)-akademici mohou ve výjimečných případech pracovat doma - je 

nutné se na takovéto práci domluvit se svým vedoucím katedry a předložit ke kontrole 
výsledky této práce. 

Mgr. Vojtíšek 
- čísla středisek – pro projekty IGA budou přidělena. Bližší informace jsou v pokynech 

doručených od Doc.Loučky dnes 16/3/2010. 
 
 
Příští kolegium bude 30/3/2010 ve 13:30 hodin. 
 
Zapsal: Ing. Richter, děkan 
 


